

Call for Tenders RFQ_500

PISA 2025 – CORE 3 - SAMPLING

Summary

The Organisation for Economic Co-operation and Development (OECD), in the context of the ninth cycle of the Programme for the International Student Assessment (PISA), invites proposals for the provision of services in relation to PISA 2025. This Call for Tenders will source a Contractor for services related to the sampling of PISA 2025 (Core 3).

A webinar information session will be held for potential Tenderers during the bidding period. At this session, representatives from the OECD Secretariat will present details of the PISA project and outline the specific requirements for the PISA tender. Potential candidates will be informed of the date(s) of the information session(s) through the messaging system of the sourcing platform.

The deadline date for receipt of offers is Tuesday **23 February 2021** at 14:00 (Paris time).

The OECD will use its e-Sourcing portal to conduct this procurement exercise. Interested bidders should register with the e-Sourcing portal in order to access the associated documents and further information.

Instructions on how to register on the e-Sourcing portal can be found using the following link and accessing the “Supplier Guide” on the homepage.

<https://oecd.bravosolution.com>

Appel d'Offres RFQ_500

PISA 2025 – CORE 3 - ÉCHANTILLONNAGE

Sommaire

L'Organisation de coopération et de développement économiques (OCDE), dans le cadre du neuvième cycle du Programme international pour le bilan des acquis des élèves (PISA), sollicite des propositions pour la fourniture de services en rapport avec PISA 2025. Cet appel d'offres sera faire appel à un consultant pour les services liés à l'échantillonnage de PISA 2025 (Core 3).

Une session d'information en ligne sera organisée pour les soumissionnaires potentiels pendant la période de soumission. Lors de cette session, des représentants du Secrétariat de l'OCDE présenteront les détails du projet PISA et exposeront les exigences spécifiques de l'appel d'offres PISA. Les candidats potentiels seront informés de la (des) date(s) de la (des) session(s) d'information via le système de messagerie de la plateforme des achats de l'OCDE.

La date limite de remise des offres est le mardi **23 février 2021** à 14h00 (heure de Paris).

L'OCDE utilisera son portail d'achat en ligne afin de conduire cet appel d'offres. Les soumissionnaires intéressés doivent s'enregistrer sur le portail d'achat en ligne afin de pouvoir accéder aux documents nécessaires et additionnels.

Les instructions concernant la manière de s'enregistrer sur le portail sont disponibles via le lien ci-dessous, puis en téléchargeant le « Guide Fournisseur » situé sur la page principale du portail.

<https://oecd.bravosolution.com>